

Title (en)

Device for positioning clothes hangers relative to each other.

Title (de)

Halter für das Positionieren von Kleiderbügeln relativ zueinander.

Title (fr)

Dispositif pour retenir des cintres en positions relatives prédéterminées.

Publication

**EP 0433238 A2 19910619 (DE)**

Application

**EP 90810967 A 19901211**

Priority

CH 448389 A 19891213

Abstract (en)

In order to prevent the clothes hangers on the clothes rail (15) slipping together during the transportation of clothes situated on clothes hangers (9), a hook is proposed which has recesses (6, 6') on arms (7, 7') situated between eyes (2, 2', 3, 3') with fixation and swivel means (4, 4', 5, 5'), in which recesses the hooks (8) of the clothes hangers (9) can be clamped. In this case, the two halves (1, 1') of the device are of identical shape, are advantageously made of plastic and can have a prestress. <IMAGE>

Abstract (de)

Um während des Transports von sich auf Kleiderbügeln (9) befindlichen Kleidern ein ungewolltes Zusammenrutschen der Kleiderbügel auf der Kleiderstange (15) zu verhindern, wird ein Haken vorgeschlagen, der an zwischen Augen (2, 2', 3, 3') mit Fixations und Schwenkmitteln (4, 4', 5, 5') sich befindlichen Armen (7, 7') Ausnehmungen (6, 6') aufweist, in die die Haken (8) der Kleiderbügel (9) eingeklemmt werden können. Dabei sind die beiden Halterhälften (1, 1') indentisch geformt und vorteilhafterweise aus Kunststoff gefertigt und können eine Vorspannung aufweisen. <IMAGE>

IPC 1-7

**A47G 25/14**

IPC 8 full level

**A47G 25/14** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**A47G 25/145** (2013.01 - EP US)

Cited by

ES2080005A2; EP0780077A1; WO9907263A3

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0433238 A2 19910619; EP 0433238 A3 19911211; CH 679736 A5 19920415; US 5076447 A 19911231**

DOCDB simple family (application)

**EP 90810967 A 19901211; CH 448389 A 19891213; US 62678790 A 19901213**